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geeft aan dat het doel van dit overleg is om de volgorde van de strategie toe te

lichten.

Het vaccin van Pfeizer kan niet kleinschalig worden toegepast en is daarmee niet geschikt voor het

vaccineren van bewoners van de zorginstellingen. Wel kan de ring hieromheen, het zorgpersoneel

hiermee grootschalig gevaccineerd worden, ter bescherming van de kwetsbaren. Goedkeuring van

het Moderna-vaccin wordt niet veel later verwacht, en de eerste 400.000 doses zullen naar

verwachting in januari, februari, maart geleverd worden. Vaccinatie van zorgverleners en bewoners

wordt samen als totaliteit gezien.

Voor vaccinatie van zorgverleners wordt vanwege de omvang van de verwachte batch ook personeel

van de thuiszorg in de eerste ronde meegenomen.

Zowel vaccinatie van bewoners als zorgpersoneel is relevant voor de koepels in de langdurige zorg.

is erg blij dat de GGD ook in het vaccineren van zorgpersoneel wil instappen, samen met de

koepels, en bedrijfsartsen en ARBO-diensten, aangezien ze eerst pas achteraan in de zomer zouden

instappen bij de doelgroep. Ze verwacht ook volledige inzet van de koepels en ARBO- en

bedrijfsartsen omdat deze normaal ook verantwoordelijk zijn voor de griepvaccinatie van personeel.

Als het nu op de eigen locatie zou zijn zouden werkgevers ook verantwoordelijk zijn om dit te doen

via de ARBO-diensten en vaccinatiebureau’s. | JEXIEE zoekt naar de inzet zoalsje die normaal zou

doen en niet alles moet naar de GGD worden geschoven.

wil verantwoordelijke partners ondersteunen met locaties zoeken en inrichten.

Mogelijk kan de GGD ook ondersteunen met prikken maar is lastig want de JGZ moet doorgaan en er

is geen personeel over.

is bli met de hulp en heeft veel vertrouwen in de GGD en stelt codrdinatie en regie

op prijs. Het aanbod van OVAL wordt ook erg op prijs gesteld. Achterban heeft mensen maar ook niet

veel voor de centrale locaties. Actiz zal alles in het werk stellen om mensen vrij te stellen. 40% van de

JGZ wordt geleverd door de achterban en ook daar zal naar gekeken worden. Ook hier en in de rest

van de sector is de zorgcontinuiteit van belang en deze staat al onder druk door testen, vaccinatie en

ziekte. Vanuit V&VN heeft 5.1.2e toegezegd bij de hele achterban de vraag neer te leggen

wie op basis van vrijwilligheid wil helpen bij het zetten van de vaccinaties. Dit hoeft niet beperkt te

blijven tot medewerkers in de langdurige zorg. Wel moet voorkomen worden dat collega’s van

dezelfde organisatie elkaar moeten inenten.

| 5.1.20 “EE aan dat inzetten van personeel voor vaccinatie op grootschalige locaties anders is dan

op de eigen locaties omdat daar de eigen planning gemaakt kan worden. Ook doen veel aanbieders

in de VVT het normaal onder verantwoordelijkheid van de huisarts. Niet alle organisaties hebben een

medische behandeldienst. Slechts een fractie doet de griepvaccinatie zelf. Actiz doet het graag maar

het moet wel mogelijk gemaakt worden.
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is blij met de GGD en zet graag zo veel mogelijk mensen in maar wil graag weten

hoeveel mensen nodig zijn. Ook in de thuiszorg kan de zorg niet worden stilgelegd en daar zijn maar

weinig mensen die kunnen prikken.

is ook blij met het aanbod van de GGD en wil meewerken maar heeft nog veekl

vragen. Wat is het aanbod van de Arbodiensten, welke locaties worden het, wat zijn de eisen? Kan

ook gebruikt worden van teststraten die er nu al zijn bij instellingen? Verder kent de

gehandicaptenzorg een zeer klein gehalte medisch personeel, de meeste medewerkers zijn agogisch

geschoold.

geeft aan dat de GGD’en niet meer weten dan anderen en wil aanvullend zijn voor

prikken. Andere partijen moeten zorgen voor de grote stroom prikkers. Ze wil geen situatie dat ze

helpen en straks verwijten krijgen als het niet goed loopt. Het is voor de hele campagne essentieel

dat deze eerste fase goed loopt. Ook planning is heel belangrijk want personeel van alle partijen wil

geen duimen draaien. Ook GGD’en kunnen zonder specifieke informatie nog niet inrichten.

[ 5.1.2¢ FEE aan dat lastige situatie wordt veroorzaakt door kenmerken vaccin en niet door onwil.

Allen zitten in zelfde schuitje en met ander vaccin zouden ze meer zelf kunnen.

Goede informatie is nodig om medewerkers te motiveren om zich te laten vaccineren.

geeft aan dat hij ook veel nog niet weet. Ziet als rol van werkgevers om medewerkers te

motiveren en de vaccinatie te faciliteren. De Arbodiensten moeten prikkers leveren. De logistiek is

voorbereid.

Het streven blijft om op 4 januari (kleinschalig) te starten met vaccineren. Maandag 7-12 is hierover

nog overleg met Minister VWS met het nu aanwezige gezelschap. Ook wordt webex belegd om

communicatie in alle vormen toe te lichten. Partijen kunnen hun achterban op hoofdlijnen

informeren over de strategie, verdere informatie over welk vaccin waarvoor gebruikt wordt en

details uitwerking moeten eerst aan de Kamer gemeld worden met brief die maandag of dinsdag uit

zal gaan.

Afgesproken wordt dat alle partijen zich vol gaan inzetten. De verantwoordelijkheden worden

uitgeschreven, waarvoor iedereen input heeft geleverd. Dit is de start van de samenwerking. Verder

uitwerking vindt plaats in het uitvoeringsoverleg olv het RIVM.

geeft aan dat de afbakening tussen intra- en extramuraal lastig is, zowel voor

gehandicaptenzorg als thuiszorg. Voor cliénten is intramuraal het uitgangspunt. | ERELINgeeft aan

dat in de GHZ intramuraal wonen normaal geen indicatie is voor griepvaccinatie.

ly 512¢ OM ook 3 punten hebben aangegeven maar deze heb ik gemist???

Om afspraken over vaccinatie cliénten te maken wordt door het RIVM een aparte werkgroep gestart.

Dit volgt grotendeels de griepvaccinatie. Overige afspraken kunnenpas gemaakt worden na

goedkeuring van het vaccin. Indien nodig zal de Gezondheidsraad nog een nadere duiding geven van

het EMA-advies.

EEsamen dat er:

- Is gesproken over de verantwoordelijkheden voor de vaccinatie. ledereen zet zich volop is.

- Een overzicht hoe het normaal zou gaan wordt nog rondgestuurd
- Maandag is besturli 7-12 is overleg met de minister met de huidige groep.
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